
 

 

 
 Verslag Auditcommissie 
Datum 03-09-2020 
Tijd 18:30 - 19:30 
Locatie Louise de Colignyzaal 
Nummer 20027466 
Voorzitter Ton Veraart 
Aanwezig Gerwi Temmink, Jan-Henk Verburg, Kees Bierens, Corina van der Vliet-Hart 

 
Overige aanwezigen:  
Gedeputeerde De Bat 
 
Ambtelijke ondersteuning Richard Wiskerke (afdelingsmanager Financiën & 
Control), Simon de Visser (secretaris auditcommissie), Jonathan Schroevers 
(verslag). 
 
Aanwezig via GoToMeeting: 
Mevrouw De Hair (Accountant), de heer Van Gerwen (accountant), Richard 
Wiskerke (afdelingsmanager Financiën & Control). 
 

Afwezig: Hans Rottier en Hannie Kool-Blokland 
 

 

Punt  Omschrijving 
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Opening 
De voorzitter opent de vergadering en stelt de agenda conform vast. 
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E-mail burger van 9 juli 2020 inzake de waardering deelneming NV 
Westerscheldetunnel op balans van Provincie Zeeland – 20022181 
 
De heer Van Gerwen geeft aan de hand van de presentatie een  reactie op de brief. Hij 
geeft een korte toelichting op de rollen en verantwoordelijkheden tussen de provincie 
Zeeland en de NV WST. Hij heeft de vragen van de burger opgesplitst in twee 
stellingen.  
De eerste stelling is dat de NV Westerscheldetunnel eind 2019 €110 miljoen euro te 
hoog gewaardeerd is, waardoor het gepresenteerde vermogen in de jaarrekening 2019 
te hoog zou zijn.  De deelneming is tegen verkrijgingsprijs (zijnde € 125 miljoen) 
gewaardeerd, dit is conform de BBV.  De burger stelt in stelling twee dat de ontvangen 
dividenden buiten de staat  van baten en lasten worden gehouden en gesaldeerd onder 
het eigen vermogen worden weergegeven. Hierdoor is er geen goed inzicht in de 
exploitatieresultaten van de Provincie Zeeland. In antwoord hierop geeft de accountant 
aan dat in het overzicht van baten en lasten in de jaarrekening 2019 de baten uit 
hoofde van de dividenduitkering van deelneming WST ad. €14,8 miljoen separaat 
verantwoord zijn onder de algemene dekkingsmiddelen.  De accountant constateert dat 
de verwerkingswijze conform de voorschriften van het BBV is en in overeenstemming 
met de besluitvorming van Provinciale Staten. 
 
 
De heer Temmink vraagt naar het omslagpunt, de heer Verburg bedankt voor de 
heldere uitleg en vraagt of het achteraf de politieke besluiten rondom de Sluiskil tunnel 
en de drieklauwen juist zijn geweest. De heer Bierens vraagt naar de afhandeling van 
dit onderwerp en verzoekt daarbij om ook volledig en compleet te zijn met het schetsen 



 

 

Punt  Omschrijving 
van de voorgeschiedenis.  Gedeputeerde De Bat vraagt ook naar de verdere 
afhandeling van deze brief. 
 
In reactie op de vraag over het omslagpunt geeft de accountant aan dat deze vraag 
beter ambtelijk beantwoord kan worden. M.b.t. de afhandeling gaat de accountant 
akkoord met een brief aan de auditcommissie voor  donderdag 10 september. In 
aanvulling geeft gedeputeerde De Bat aan dat in de beantwoording van de gestelde 
schriftelijke vragen een goede toelichting komt op de gestelde vragen in de brief. 
 
Besluit: De accountant geeft middels een brief een inhoudelijke reactie op de 
ingezonden brief van de burger. Deze brief zal geagendeerd worden in de 
auditcommissie van 10 september 2020. 
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Rondvraag 
Er zijn geen vragen. 
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Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering. 
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